
1 
 

PROTOKÓŁ nr 5/2024 
z posiedzenia 

Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska  
w dniu 24 października 2024 r. 

 
Posiedzenie o godz. 17:02 otworzyła Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji i Ochrony 
Środowiska Amanda Mitlejner, która poinformowała, że w obradach uczestniczy 12 radnych, 
co stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych opinii, wniosków 
i stanowisk. Lista obecności członków komisji na posiedzeniu stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. Posiedzenie komisji miało miejsce w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie,  
przy ul. Drzymały 30. 

 
Ad 2. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner przedstawiła porządek posiedzenia, który 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

1. Stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 4/2024 z posiedzenia Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska 

w dniu 19 września 2024 r. 
4. Zaopiniowanie projektów uchwał na VIII sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego: 

1) zmieniającą uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 
/BR-86/2024/; 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-87/2024/; 

3) w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 119/10 z obrębu Strzeniówka 
gm. Nadarzyn /BR-91/2024/; 

4) w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 112/3 z obrębu 
12 m. Pruszków /BR-92/2024/. 

5. Sprawy różne i wolne wnioski.  
 
Wniosków do porządku nie zgłoszono. 
 
Ad 3. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poinformowała, że kolejnym punktem jest: 
przyjęcie protokołu nr 4/2024 z posiedzenia Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska w dniu 
19 września 2024 r. 
 
W związku z brakiem uwag i nie odnotowując głosów sprzeciwu wiceprzewodnicząca Komisji 
Amanda Mitlejner uznała protokół nr 4/2024 z posiedzenia Komisji Inwestycji i Ochrony 
Środowiska w dniu 19 września 2024 r. za przyjęty. 
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Ad 4. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poinformowała, że kolejnym punktem jest: 
zaopiniowanie projektów uchwał na VIII sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 

1) zmieniającą uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-86/2024/.  
 

Skarbnik Katarzyna Jasińska omówiła projekt uchwały i przedstawiła uzasadnienie. 
Poinformowała, że w dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa, rozdz.  70005 - Gospodarka 
gruntami i nieruchomościami zwiększa się o kwotę 2.608,20 zł w związku  z decyzją Wojewody 
Mazowieckiego Nr 297/2023 z dnia 17 stycznia 2023r. dotyczącą odszkodowania 
za dz. Nr 132/9 obręb 0002 Dawidy Bankowe, przeznaczonej na realizację inwestycji celu 
publicznego. Po stronie wydatkowej w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa rozdz. 70005 – 
Gospodarka gruntami i nieruchomościami zmniejsza się wydatki majątkowe  o kwotę 500 000 
zł z zadania pn. „Nabycie nieruchomości pod drogi powiatowe”. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner otworzyła dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner zamknęła 
dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 
/BR-86/2024/.  
 
Komisja Inwestycji i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-86/2024/  
- 12 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących się”.  
 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-87/2024/. 

 
Skarbnik Katarzyna Jasińska omówiła projekt uchwały i przedstawiła uzasadnienie. 
Poinformowała, że po stronie wydatków bieżących  w poz. 1.3.1.1 „Modernizacja ewidencji 
gruntów i budynków w gminie Michałowice” zmniejsza się łączne nakłady i limit wydatków w 
2024 r. o 218 000 zł z uwagi na rozstrzygnięcie zamówienia przetargowego w niższej kwocie. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner otworzyła dyskusję. 
Pytanie zadał: radny Artur Świercz. 
Odpowiedzi udzieliła: Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner zamknęła dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-87/2024/. 
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Komisja Inwestycji i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego 
na lata 2024-2031 /BR-87/2024/ - 12 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów 
„wstrzymujących się”.  
 

3) w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 119/10 z obrębu Strzeniówka gm. 
Nadarzyn /BR-91/2024/. 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Radosław Chechłacz omówił projekt 
uchwały oraz uzasadnienie. Poinformował, że gmina Nadarzyn przekaże nieodpłatnie 
nieruchomość  znajdującą się  przy niedawno powstałym rondzie w miejscowości Strzeniówka 
gm. Nadarzyn. Następuje to w ramach porządkowania stanu prawnego nieruchomości 
położonej w pasie drogi powiatowej nr 3107 (ul. Pruszkowska). Darowizna będzie przekazana 
na cel publiczny określony w art. 6 pkt  9c ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 
nieruchomościami (Dz. U. z 2023 r. poz. 344) – „wydzielanie gruntów pod publicznie dostępne 
samorządowe: ciągi piesze, place, parki, promenady  lub bulwary, a także ich urządzanie, 
w tym budowa lub przebudowa”. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner otworzyła dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner zamknęła 
dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 119/10 z obrębu Strzeniówka 
gm. Nadarzyn /BR-91/2024/. 
 
Komisja Inwestycji i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 119/10 z obrębu Strzeniówka gm. 
Nadarzyn /BR-91/2024/ - 12 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 
0  głosów „wstrzymujących się”.  
 

4) w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 112/3 z obrębu 
12 m. Pruszków /BR-92/2024/. 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Radosław Chechłacz omówił projekt 
uchwały i przedstawił uzasadnienie. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner otworzyła dyskusję. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner zamknęła dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego 
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nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 112/3 z 
obrębu 12 m. Pruszków /BR-92/2024/. 
 
Komisja Inwestycji i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ew. 112/3 z obrębu 
12 m. Pruszków /BR-92/2024/ - 12 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów 
„wstrzymujących się”.  
 
Ad 5. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poinformowała, że kolejnym punktem 
porządku obrad są: sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner zapytała czy ktoś z radnych chce zabrać głos 
w punkcie. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner w związku brakiem innych zgłoszeń 
i ze zrealizowaniem porządku posiedzenia o godzinie 17:11 zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziły: 
Justyna Łęcka 
Beata Dąbrowska 
 

Wiceprzewodnicząca Komisji 
Inwestycji i Ochrony Środowiska 

 
Amanda Mitlejner 
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